
💎 TON Wiki: Apply for Reward (Русская версия ниже)

Hi! To apply for a rewards application, you need to carefully follow a point by point procedure. It is not very
simple, but it is quite logical. If you have any difficulties, please contact Tim https://t.me/stop_think_ask or
Ruslan https://t.me/ruusik.

Here are the steps you need to follow:

1. Fill out your user report. Here you need to specify the work you've done and wait for the editors to
confirm that everything is okay – and then you can move to Step 2.

2. Register / Sign in on GitHub and leave a comment. Duplicate the information from the user report in the
comment.

You will need a table, you can create it like this:

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1svPnYAxneIWoeF8BeEkudGVYGyxJ2VY3LNspH2oeDkw/edit#gid=4080747
https://github.com/ton-society/grants-and-bounties/issues/431


3. Make a fork of the grants-and-bounties branch. Like this:

If you have previously forked this branch, there is no need to do it again. Go straight to the next step:

Find the HALL_OF_FAME.md file, go into code editing mode.

Add a new line according to the sample on the screenshot, referring to your comment from Step 2.
Click on the «Commit changes» button.

https://github.com/ton-society/grants-and-bounties
https://github.com/ton-society/grants-and-bounties/edit/main/bounties/HALL_OF_FAME.md


Specify the topic, and add a link to your comment from Step 2 and your wallet address in the
description.



Your Pull request should appear here.

4. Sign up for Questbook (payment is made through this platform) and apply.
Keep in mind that your data will be visible to other users.

Example! (Don't forget to include a link to your comment on GitHub in «Details»)

https://github.com/ton-society/grants-and-bounties/pulls
https://questbook.app/
https://questbook.app/proposal_form/?grantId=0x96e3ff60171310eeb7bd1b6216c74d4cc768870f&chainId=10&newTab=true


5. Edit your Pull Request by adding a link to your Questbook proposal:



💎 TON Wiki : Подать заявку на ревард

Привет! Для подачи заявки на ревард нужно внимательно выполнить по пунктам порядок действий. Он
не очень простой, но вполне логичный. Если будут какие-то сложности, пишите Тиму
https://t.me/stop_think_ask или Руслану https://t.me/ruusik.

Вот шаги, которые нужно пройти:

1. Заполните ваш user report. В нем нужно указать проделанную работу и дождаться
подтверждения от редакторов, что все ок – и можно двигаться дальше.

2. Зарегистрируйтесь / Войдите на GitHub и оставьте комментарий. В комментарии продублируйте
информацию из user report.

Вам понадобится таблица. Вы можете создать её вот так:

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1svPnYAxneIWoeF8BeEkudGVYGyxJ2VY3LNspH2oeDkw/edit#gid=4080747
https://github.com/ton-society/grants-and-bounties/issues/431


3. Сделайте форк ветки grants-and-bounties. Вот так:

Если вы уже ранее делали форк этой ветки, повторно этого делать нет необходимости.
Сразу переходите к следующему шагу:

Найдите файл HALL_OF_FAME.md, перейдите в режим редактирования кода.

Добавьте новую строку по образцу на скрине, со ссылкой на свой комментарий из п.2. Нажмите
Commit changes.

https://github.com/ton-society/grants-and-bounties
https://github.com/ton-society/grants-and-bounties/edit/main/bounties/HALL_OF_FAME.md


Укажите тему, в описание добавьте ссылку на ваш комментарий из п.2 и адрес вашего
кошелька.



Ваш Pull request должен появиться тут.

4. Зарегистрируйтесь на Questbook (через эту платформу происходит выплата) и подайте заявку.
Имейте ввиду, что ваши данные будут видны другим пользователям.

Пример! (В Details: не забудьте указать ссылку на ваш комментарий на GitHub)

https://github.com/ton-society/grants-and-bounties/pulls
https://questbook.app/
https://questbook.app/proposal_form/?grantId=0x96e3ff60171310eeb7bd1b6216c74d4cc768870f&chainId=10&newTab=true


5. Отредактируйте Ваш Pull Request, добавив туда ссылку на вашу заявку на Questbook’e.


